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DONES DE MAR

A LA PRIMERA MEITAT DEL SEGLE XX, feien escala al 
port de Barcelona grans transatlàntics de compa-
nyies destacades i amb destinacions molt llunya-
nes. Aquests viatges per mar es feien majoritària-
ment per necessitat. Aleshores, només uns quants 
podien pagar per gaudir de destinacions exòtiques 
com ho fan avui els turistes moderns.

L’adveniment de l’aviació va fer molt de mal al 
sector marítim, sobretot al transport de passat-
gers. I, entre els anys seixanta i setanta, moltes na-
vilieres van plegar. Tot i això, altres companyies 
van saber adaptar-se i reconvertir-se, transformant 
aquests grans vaixells en un atractiu instrument 
d’entreteniment, tant a bord com a terra.

Els Jocs Olímpics del 1992 no només van trans-
formar Barcelona, també van convertir el port en 
un referent del sector dels creuers. Fins al punt que 
hi va haver la necessitat de construir nous punts 
d’arribada. 

Sandra Yunta, actual directora de la termi-
nal d’MSC Cruceros, ha estat testimoni de part 
d’aquesta evolució. Ella mateixa reconeix que 

abans tot era molt diferent, quan no hi havia in-
fraestructures dedicades explícitament als creue-
ristes. Avui, l’arribada d’un creuer a la terminal 
requereix un esforç i una coordinació d’un equip 
nombrós de professionals.

Cada dia, un nou repte
A les mans de la Sandra recau des de la responsabi-
litat de les operacions d’embarcament i desembar-
cament dels passatgers, fins al seu trasllat per les 
instal·lacions del port; però també és l’encarrega-
da de coordinar els diferents serveis que necessita 
el vaixell mentre està amarrat i de resoldre qualse-
vol problema perquè els passatgers tinguin la mi-
llor experiència a Barcelona. I, com que ni tots els 
vaixells ni totes les escales són iguals, cada dia és 
un repte nou.

Tot i la satisfacció per la feina ben feta, concili-
ar la vida de creuerista i la personal a vegades no 
és fàcil. “Les jornades laborals s’allarguen més del 
que teníem previst, hi ha pocs descansos i els caps 
de setmana deixen d’existir”, explica la Sandra. 

Benvinguts a Barcelona!

La seva arribada 
al port no va 
ser una tasca 
senzilla, però 
aviat es va fer 
valer i va trobar 
homes que van 
saber reconèixer 
la seva feina.

L’objectiu de 
Sandra Yunta 
i el seu equip, 
que qualifica de 
“gran família”, és 
que l’experiència 
dels viatgers 
sigui el màxim 
d’agradable.

SANDRA YUNTA TREBALLA AL PORT DE LA CAPITAL CATALANA ACOMPANYANT ELS CREUERS  
I ELS PASSATGERS QUE HI FAN PARADA.
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PER AL PORT DE BARCELONA

La Sandra Yunta 
davant de les obres 
de la futura 
terminal de 
creuers H.


